
Dz-07.0021.1.17.2021  

Protokół nr 93/2021 

z posiedzenia Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

odbytego w dniu 17 czerwca 2021 r. 

w siedzibie Rady Dzielnicy przy ul. Prusa 18 w Krakowie 

 

Posiedzenie prowadził Szczęsny Filipiak – Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VII 

Zwierzyniec. Wzięli w nim udział członkowie Zarządu, zgodnie z listą obecności. 

O godzinie 15.30, po stwierdzeniu obecności czerech członków Zarządu, przewodniczący 

otworzył posiedzenie. 

Porządek obrad: 

1. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu w dniu 10.06.2021 r. 

2. Podjęcie uchwał na podstawie upoważnień udzielonych przez Radę Dzielnicy. 

3. Rozpatrzenie korespondencji bieżącej. 

4. Oświadczenia, komunikaty. 

Ad 1. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak poinformował, że do protokołu z 92. posiedzenia Zarządu 

Dzielnicy odbytego w dniu 10 czerwca 2021 r. nie zgłoszono wniosków o sprostowanie, co 

jest równoznaczne z jego przyjęciem. 

Ad 2. 

Przewodniczący zreferował projekt uchwały w sprawie wniosku o montaż monitoringu 

miejskiego w rejonie budynku przy ul. Kościuszki 73 w Krakowie. Radni, poinformowani 

o zamiarze podjęcia przez Zarząd tej uchwały, nie zgłosili uwag do projektu. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie wniosku o montaż monitoringu miejskiego w rejonie budynku przy 

ul. Kościuszki 73 w Krakowie została podjęta jednomyślnie – 4 głosami za (Uchwała nr 

91/12021). 

Przewodniczący zreferował projekt uchwały w sprawie delegowania członka Rady do 

wykonywania zadań zgodnie z § 3 pkt 5 Statutu Dzielnicy. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie delegowania członka Rady do wykonywania zadań zgodnie z § 3 pkt 

5 Statutu Dzielnicy została podjęta jednomyślnie – 4 głosami za (Uchwała nr 92/2021). 

Ad 3. 

Rozpatrzono następującą korespondencję: 

 pismo Muzeum Krakowa w sprawie współpracy z Radą Dzielnicy w 2022 r. w zakresie 

projektów wystawienniczo-edukacyjnych – zapoznano się, 

 pismo Wydziału Spraw Administracyjnych UMK w sprawie akcji informacyjnej 

dotyczącej Narodowego Spisu Powszechnego Ludności i Mieszkań – informacje o spisie 

po raz kolejny zostaną zamieszczone na stronie internetowej Dzielnicy, a plakat 

wywieszony w siedzibie Rady Dzielnicy, 



 informacja Biura ds. Dzielnic Miasta Krakowa o wystąpieniu do Sekretarza Miasta 

Krakowa w sprawie zwolnienia z obowiązku stosowania regulaminu zamówień, których 

wartość jest mniejsza niż 130 000 zł netto, przy zawieraniu umowy zlecenia na 

wykonywanie dodatkowych prac biurowych w Dzielnicy – przyjęto do wiadomości, 

 kopia pisma Spółdzielni Budowlano-Mieszkaniowej Społem skierowanego do Zarządu 

Dróg Miasta Krakowa w sprawie złego stanu chodnika przy ul. Prusa po remoncie sieci 

gazowej – przyjęto do wiadomości; pismo zostało również przekazane do Komisji 

Infrastruktury, 

 prośba Zarządu Dróg Miasta Krakowa o podjęcie uchwały w sprawie zmiany zakresu 

zadania dotyczącego dobudowy chodnika przy ul. Księcia Józefa w rejonie przystanku 

„Glinnik” – projekt stosownej uchwały zostanie przygotowany na lipcową sesję Rady 

Dzielnicy, po otrzymaniu informacji o szacunkowych kosztach zadania, 

 prośba Szkoły Podstawowej nr 48 o przesunięcie środków pozostałych z zadania 

obejmującego opracowanie projektu przyłącza wody do budynku na inne zadania – projekt 

stosownej uchwały zostanie przygotowany na lipcową sesję Rady Dzielnicy,  

 przesłane przez Zarząd Infrastruktury Sportowej założenia  regulaminu do programu 

miejskiego pn. „Modernizacja zewnętrznej przyszkolnej infrastruktury sportowo-

rekreacyjnej oraz placów zabaw” – ewentualne uwagi zostaną przesłane do ZIS po 

zapoznaniu się ze stanowiskiem radnych, 

 informacja Zarządu Dróg Miasta Krakowa w sprawie środków pozostałych po 

rozstrzygnięciu przetargu na przygotowanie projektu budowy chodnika przy ul. Księcia 

Józefa w rejonie posesji nr 265 – projekt uchwały o przesunięciu środków na inne zadanie 

zostanie przygotowany na lipcową sesję Rady Dzielnicy, 

 pismo mieszkanki w sprawie uszkodzenia skrzyżowania ulic Pylnej i Podłużnej, rowu 

melioracyjnego wzdłuż ul. Pylnej pomiędzy nr 62 a nr 58 oraz ogrodzenia w ul. Podłużnej 

przy skrzyżowaniu z ul. Becka – zapoznano się, pismo zostało skierowane do Komisji 

Infrastruktury, 

 stanowisko Zarządu Budynków Komunalnych w sprawie zadania ujętego w uchwale Rady 

Dzielnicy w sprawie wstępnego rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na 2022 rok (budowa windy zewnętrznej dedykowanej dla osób 

z niepełnosprawnością w budynku NZOZ przy ul. Królowej Jadwigi 203) – zapoznano się; 

decyzja co do kontynuacji bądź rezygnacji z zadania zostanie podjęta w późniejszym 

terminie. 

Ad 4. 

Nie zgłoszono. 

Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący o godzinie 16.40 zamknął posiedzenie. 

 

 

 

Protokołowała:                                                                             Przewodniczący 

                                                                                 Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

Grażyna Rojek                                                        

                                                             Szczęsny Filipiak 
 


